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استان فارس

مهر
 بهره برداری از چند 

 پروژه عمرانی و زیرساختی 
در شهرستان مُهر

جمعی  حضور  با  دولت  هفته  از  روز  دومین  با  همزمان 
از پروژه های زیرساختی و عمرانی  از مسئولین، تعدادی 

شهرستان مُهر به بهره برداری رسید.
تشریح  در  مهر  شهرستان  برق  مدیر  محمودی  جواد 
به منظور رفع  برق گفت:  انتقال  توسعه شبکه  پروژه های 
افت ولتاژ، تعداد ۲۳ دستگاه ترانسفورماتور با ۲۲۷۰ متر 
ضعیف  فشار  شبکه  متر  با   ۴۹۹۶ و  متوسط  فشار  شبکه 
)توسعه شهری و روستایی(  با هزینه ای بالغ بر ۳ میلیارد و 

۲۹ میلیون تومان به بهره برداری رسیده است.
تومان  میلیون   ۵۰۰ هزینه  بالغ بر  بااعتباری  همچنین 
به  مهر  شهرستان  جوانان  و  ورزش  اداری  ساختمان 

بهره برداری رسید.
حاشیه  در  مُهر  شهرستان  فرماندار  موسوی  محمد  سید 
نیستیم  موافق  گفت:  پروژه ها  این  از  بهره برداری  آیین 
که انعکاس و انتشار اخبار مربوط به پروژه های انجام شده 
طوری باشد که مردم احساس کنند منِتی گذاشته می شود، 
ما  دوش  بر  مدتی  که  بوده  وظیفه ای  شده  انجام  هرچه 
متأسفانه  اما  شده،  نهاده  مردم  گذاران  خدمت   به عنوان 
برخی افراد آن چنان فضا را مسموم می کنند که لازم است 

گزارش ارائه شود.
شهرستان مهر از شهرستان های جنوبی استان فارس است. 

استان هرمزگان

بندرعباس

همزمان با هفته دولت؛
شروع عملیات تکمیلی 
مدرسه متوسطه ابن سینا

تحقق  راستای  در  ابن سینا  مدرسه  احداث  عملیات 
مسئولیت اجتماعی بنگاه های اقتصادی و صنایع بزرگ 

استان هرمزگان انجام خواهد گرفت.
به گزارش خبرنگار مهر، فریدون همتی در مراسم آغاز 
ابن سینا اظهار داشت:  عملیات تکمیلی مدرسه متوسطه 
مقام معظم رهبری از تولیدکنندگان به عنوان رزمندگان 
یاد کردند و باید سازوکار جنگ تحمیلی در این شرایط 

نیز اعمال شود.
وی عنوان کرد: یکی از پیشنهادهایی که به دولت ارائه 
کردم تشویق واحدهای کوچک در حوزه پالایش نفت 
است تا بتوانند صادرات خود را داشته باشند و از خام 

فروشی فاصله بگیریم.
مهر سال  تا  امیدوارم  تصریح کرد:  استاندار هرمزگان 

آینده تمام تعهدات مها شود.
همتی اذعان کرد: وزارت آموزش وپرورش مکلف شده 
است که ۱۰۰ واحد را در استان هرمزگان احداث کنند 
خوبی  شرایط  از  هرمزگان  استان  مدارس  وضعیت  تا 

برخوردار باشد.
وی ادامه داد: از تمام صنعتگران و خیرینی که در این 
نیست  مناسب  دولت  عمومی  بودجه  که وضع  شرایط 

این خلأ را پر می کنند قدردانی می کنم.
مشارکت  با  هرمزگان  استان  در  مدرسه  ساخت ۲۰۰ 

بخش خصوصی
موسی دادی زاده در مراسم آغاز عملیات تکمیلی مدرسه 
متوسطه ابن سینا اظهار داشت: از استاندار هرمزگان مبنی 
بر ایده ساخت ۵۰ مدرسه توسط بنگاه های اقتصادی، ۵۰ 
نیز توسط دولت  مدرسه توسط خیرین و ۱۰۰ مدرسه 

قدردانی می کنم.
نیز بیشتر  وی عنوان کرد: خیرین حتی از ۵۰ مدرسه 

حال  در  بنگاه ها  توسط  احداثی  مدارس  و  ساخته اند 
بهره برداری است.

تصریح  هرمزگان  استان  آموزش وپرورش  مدیرکل 
امتحانات  در  کتبی  نمره  ازنظر  هرمزگان  استان  کرد: 
نهایی ۲۷ صدم رشد داشته است و درصد قبولی در این 
آزمون نیز ۲.۲ درصد افزایش پیداکرده است که این 
که  است  عزیزانی  و  خیرین  مجمع  به  ناچیزی  پاسخ 
فضای آموزشی را در اختیار دانش آموزان قرار می دهند.

افزوده  استان  آموزشی  فضای  به  متر   ۸۰۰ و  هزار 
خواهد شد

نوید احمدی نیز در مراسم آغاز عملیات تکمیلی مدرسه 
متوسطه ابن سینا اظهار داشت: این مدرسه هفت هزار و 
۶۰۰ متر زیربنا، چهار هزار و ۲۸۰ متر فضای آموزشی، 
اداری  هزار و ۴۰۰ متر سالن ورزشی و ۹۰ متر سالن 
دارد که یک مدرسه ۱۸ کلاسه و مجهز استان هرمزگان 

محسوب می شود که تمام استانداردهای لازم را دارد.
وی عنوان کرد: مدرسه ابن سینا اولین دبیرستان استان 
از  سال   ۸۲ از  بیش  که  می شود  محسوب  هرمزگان 

تأسیس آن می گذرد.
مدیرکل نوسازی مدارس استان هرمزگان بابیان اینکه 
مدرسه ابن سینا برند استان هرمزگان محسوب می شود، 
تصریح کرد: ۵۴ پروژه ۱۹۸ کلاس درسی بااعتبار ۴۷ 
میلیارد تومان در هفته دولت افتتاح خواهد شد که باعث 
خواهد شد که هزار و ۸۰۰ مترمربع فضای آموزشی به 

استان هرمزگان افزوده خواهد شد.
سه  و  غیراستاندارد  مدرسه   ۶۰۰ کرد:  اذعان  احمدی 
استان هرمزگان وجود  هزار کلاس درس فرسوده در 
استان  آموزشی  اصلی  مشکلات  از  یکی  که  دارد 

محسوب می شود.
این مدارس فرسوده  از ۵۰ درصد  ادامه داد: بیش  وی 
در شهرستان بندرعباس قرار دارند که با کمک استاندار 
بهبودیافته  مدارس  این  از  بخشی  مجلس  نمایندگان  و 

است.
بنگاه های  توسط  ریال  میلیارد   ۳۳۵ و  هزار   ۱۴

اقتصادی در هرمزگان هزینه شده است
خلیل قاسمی نیز در مراسم آغاز عملیات تکمیلی مدرسه 
متوسطه ابن سینا اظهار داشت: با توجه به اینکه کشور 
با  نیز  استان  بنگاه های  دارد  قرار  اقتصادی  جنگ  در 
نه  را  خود  نقش  اما  هستند  روبرو  زیادی  مشکل های 
انجام  دیگر  در حوزه های  بلکه  مدرسه سازی  در حوزه 

می دهند.

استان بوشهر

بوشهر
 با صرف هزینه

13 میلیارد و 500 میلیون تومان؛
  پروژه احداث خط 

 132 کیلوولت عسلویه چهار 
به بهره برداری رسید

استاندار  گراوند  عبدالکریم  با حضور  دولت،  هفته  در 
نماینده  الماسی  سکینه  ایشان،  همراه  هیئت  و  بوشهر 
کمیسیون  عضو  و  دیر  و  کنگان  جم،  عسلویه،  مردم 
مسئولین  و  مقامات  اسلامی،  شورای  مجلس  انرژی 
کیلوولت   132 خط  احداث  برق رسانی  پروژه  استان، 
عسلویه چهار با صرف هزینه 13 میلیارد و 500 میلیون 

تومان رسماً مورد بهره برداری و افتتاح قرار گرفت.
به گزارش دفتر روابط عمومی شر کت برق منطقه ای، 
عبدالکریم گراوند استاندار بوشهر در آیین بهره برداری 
از پروژه مزبور، صنعت برق را یک صنعت زیر بنایی 
توصیف کرد و گفت: هر جا سخن از توسعه به میان 
می آید صنعت برق در این عرصه پیشتاز است چراکه 

توسعه کشور با توسعه صنعت برق امکان پذیر است. 
توسعه  با  که  هستند  تلاش  در  نیز  برق  مسئولین 
زیرساخت ها بتوانند جای جای استان بوشهر را از برق 
مطمئن و پایدار برخوردار کنند. لذا از تلاش شرکت 
برق منطقه ای و شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر 
که در این زمینه همواره فعال و پیشرو هستند تقدیر و 

تشکر می کنم.
مردم  نماینده  الماسی  سکینه  ارسالی  گزارش  پایه  بر 
انرژی  دیر و عضو کمیسیون  عسلویه، جم، کنگان و 
مجریان،  از  سخنانی  طی  نیز  اسلامی  شورای  مجلس 
در  که  مربوطه  متخصصین  و  مشاوران  پیمانکاران، 
تلاش  و  پیگیری  مربوطه  پروژه های  احداث  جهت 

و  تقدیر  کرده اند  همکاری  برق  شرکت  با  و  کردند 
تشکر به عمل آورد.

مدیرعامل  کریمی  عبدالعزیز  مراسم  این  ادامه  در 
خط  برق رسانی  پروژه  احداث  منطقه ای  برق  شرکت 
میلیارد   13 هزینه  با صرف   4 عسلویه  کیلوولت   132
مهم  گامی  را  بوشهر  استان  در  تومان  میلیون   500 و 
در راستای توسعه استان برشمرد و گفت: بهره برداری 
و  صنعتی  توسعه  بوشهر  در  شده  افتتاح  پروژه های  از 
کشاورزی را به همراه خواهد داشت و مردم تا سالیان 
متمادی از برق پایدار و مطمئن برخوردار خواهند شد.

وی بابیان این مطلب که پروژه های احداث شده نقش 
مهمی در کاهش افت ولتاژ در منطقه دارد اظهار داشت: 
راه اندازی سایر پروژه های برق رسانی که در استان در 
حال احداث است موجب می شود کل منطقه بوشهر از 
شبکه های برق رسانی پایدار برخوردار شود و به دنبال 
موجبات  برق رسانی،  تأسیسات  و  تجهیزات  ساخت 
خانگی  و  کشاورزی  صنعتی،  درزمینه  استان  توسعه 

فراهم می شود.
وی از مساعدت استاندار بوشهر در تغییر ساعات کار 
صاحبان  و  بوشهر  استان  عزیز  مردم  همکاری  اداری، 
صنایع بزرگ که در اجرای طرح های مدیریت مصرف 
با  جاری  سال  تابستان  پیک بار  کاهش  راستای  در 
شرکت برق همکاری کرده اند تقدیر و تشکر به عمل 

آورد.
مدیرکل بنیاد حفظ آثار استان 

بوشهر:
خارگ به عنوان جزیره مقاوم 

معرفی شود
لزوم ایجاد موزه دفاع مقدس

مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
استان بوشهر گفت: ایجاد مرکز فرهنگی و موزه دفاع 

مقدس در استان بوشهر ضروری است.
به گزارش خبرنگار مهر، سردار غلامعلی کفاش صبح 
ترور  شهدای  یادواره  هماهنگی  نشست  در  یکشنبه 
استان بوشهر اظهار داشت: باید تلاش کنیم تا کنگره و 
یادواره شهدا باکیفیت مناسب برگزار شود و پیام شهدا 

به خوبی منتقل شود.
وی بیان کرد: امروز مشکلات اقتصادی و فرهنگی در 
جامعه داریم و شهیدان رجایی و باهنر بهترین الگو برای 
تداوم راه انقلاب هستند و همه شهدا باید به خوبی عرفی 

شده و در جامعه شناخته شوند.
مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
در  باید  شهدا  صدای  اینکه  بر  تأکید  با  بوشهر  استان 
جامعه شنیده شود، تصریح کرد: یکی از جاهایی که در 
استان بوشهر مغفول مانده است موزه فرهنگی و دفاع 

مقدس است.
وی ادامه داد: هیچ جایی بهتر از موزه فرهنگی و دفاع 
مقدس برای زنده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا وجود 
تنها  و  نیست  موزه  این  بوشهر  استان  در  ولی  ندارد 

استانی هستیم که موزه دفاع مقدس نداریم.
سردار کفاش بابیان اینکه شهدای ترور باید به نسل های 
به  فقط  نباید  کرد:  تأکید  شوند،  شناسانده  مختلف 
و  تندیس  کرد.  بسنده  یادواره ها  و  کنگره  برگزاری 
نصب  شهر  سطح  در  بیشتر  و  بهتر  باید  شهدا  تصاویر 

شود.
وی بابیان اینکه همه مسئولانی که در حوزه ایثارگری 
باشند،  ادامه راه شهدا پای کار  برای  باید  وظیفه دارند، 
خاطرنشان کرد: هیچ جایی بهتر از موزه دفاع مقدس 
برای معرفی شهدا نداریم و باید در این زمینه اقدامات 

اساسی صورت گیرد.
مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
استان بوشهر بابیان اینکه جزیره خارگ در دوران دفاع 
قرارگرفته  موردحمله  جنگ  روزهای  تعداد  به  مقدس 
است، افزود: جزیره خارگ همچنین رزمندگانی خارج 
از جزیره نیز داشته است ولی به خوبی شناسانده نشده اند.
جزیره  به عنوان  خارگ  جزیره  اینکه  بابیان  وی 
مقاومت ایران اسلامی معرفی شود، گفت: برای اینکه 
بخواهیم فرهنگ ایثار و شهادت نهادینه شود باید همه 

دست به دست هم دهیم و کارهای اساسی انجام شود.
سردار کفاش تأکید کرد: در دوران دفاع مقدس جوانان 
به خوبی عمل کردند و امروز هم جوانان ما در عرصه 
مقاومت حضوری گسترده و پرشور خواهند داشت و 
باید فرهنگ جهاد و شهادت را در جامعه ترویج کنیم.

پیش زمینه های ترور در جامعه معرفی شود
استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  معاون 
بوشهر اظهار داشت: شهادت فراتر از گروه و جناح های 
سیاسی است و تعلق به هیچ گروهی ندارد و همه باید 

برای ترویج این فرهنگ ارزشمند تلاش کنند.
امروز  و  است  نفاق  ترور  پیش زمینه  داد:  ادامه  پروانه 
بیش از هر زمان دیگری نیاز است که چهره های نفاق 
را بشناسیم و مشکلاتی که نفاق می تواند در جامعه پیش 

بیاورد را معرفی کنیم.
باید مسائلی که  ترور  از مصادیق  بیش  داد:  ادامه  وی 
باعث ترور می شود باید موردتوجه باشد و پیشنهاد دارم 
که افرادی برای سخنرانی در این همایش دعوت شوند 
که زمینه های فرهنگی ترور را بیشتر به جامعه معرفی 
کنند و این یادواره ها پیش زمینه ها را نیز معرفی کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

خبرهای خوش آب و فاضلاب 
 کهگیلویه و بویراحمد 

در هفته دولت
بویراحمد  و  استان کهگیلویه  فاضلاب  و  مدیرعامل آب 

گفت: خبرهای بسیار خوبی در هفته دولت داریم.
به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج فیض اله پاسره در 
حاشیه بازدید از پروژه جمع آوری و دفع بهداشتی فاضلاب 
تنگاری دشت روم اظهار داشت: این پروژه بااعتبار بالغ بر 

80 میلیارد ریال برای 700 خانوار در حال اجراست.
پروژه  این  گفت:  استان  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل 
راستای  در  که  فاضلاب  بهداشتی  تصفیه  بزرگ 
عملیاتی  منطقه  این  ارزشمند  آب  منابع  از  حراست 
فیزیکی  پیشرفت  درصد   75 به  قریب  هم اکنون   شده، 

دارد.
پاسره با تأکید بر استفاده از نیروی بومی در اجرای پروژه، 
تصریح کرد: تمامی فرایندهای اجرای شبکه و تصفیه خانه 
تحصیل کرده  نیروهای  دست  به  تنگاری  فاضلاب  مجهز 

استان انجام می شود.
پاسره در ادامه با تبریک فرارسیدن هفته دولت و ضمن 
گرامیداشت نام و یاد شهدای دولت ازجمله شهید رجایی 
و شهید باهنر افزود: در هفته دولت درزمینه آب روستایی 
7 پروژه بزرگ آبرسانی، تصفیه آب و جمع آوری و دفع 

بهداشتی فاضلاب به بهره برداری می رسد.
 20 بااعتبار  ملی  پروژه   3 از  بهره برداری  داد:  ادامه  وی 
میلیارد تومان و همچنین 4 پروژه استانی بااعتبار حدود 5 

میلیارد تومان در هفته دولت عملیاتی می شود.
مدیرعامل آب و فاضلاب استان خاطرنشان کرد: 22 هزار 
نفر در پروژه های ملی شرکت آب و فاضلاب روستایی 
که در هفته دولت به بهره برداری می رسد ذینفع خواهند 
شد، درزمینه پروژه های استانی نیز قریب به 3000 نفر از 

خدمات آبفای روستایی بهره مند خواهند شد.
بهره برداری  زمان  درخصوص  خبرنگاران  پاسخ  در  وی 
و  پروژه جمع آوری  این  فاضلاب سی سخت، گفت:  از 
هزارنفری   ۱۰ جمعیت  برای  فاضلاب  بهداشتی  تصفیه 
به  تومانی در هفته آتی  میلیارد  با هزینه ۱۵  و درنهایت 

بهره برداری می رسد.
پروژه  شدن  طولانی  از  گلایه ها  به  واکنش  در  پاسره 
تصفیه خانه آب سر فاریاب هم گفت: این پروژه بزرگ 
با حساسیت جدی ما برای تأمین بهترین تجهیزات مدتی 
طولانی شد اما خوشحالم کاری تحویل مردم می شود که 
هم اکنون  و  شده  رعایت  آن  در  جهانی  استانداردهای 
هم اکنون  ریال  میلیارد   ۶۰ به  قریب  بااعتبار  پروژه  این 
در مدار بهره برداری است و آب بسیار باکیفیت و سالم 
برای مناطق شهر و روستاهای سر فاریاب تولید و عرضه 

می شود.

 هشدار تعزیرات 
 کهگیلویه و بویراحمد 

به پزشکان و بیمارستان های 
متخلف

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کهگیلویه و بویراحمد 
از  یا  زیرمیزی  قالب  در  تعرفه  بر  مازاد  دریافت  گفت: 
نزدیکان  به حساب  پرداخت  یا  فاکتور  دو  صدور  طریق 

پزشک تخلف محسوب می شود.
به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج مدیرکل تعزیرات 
اینکه  بابیان  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  حکومتی 
طریق  از  یا  زیرمیزی  قالب  در  تعرفه  بر  مازاد  دریافت 
صدور دو فاکتور یا پرداخت به حساب نزدیکان پزشک 
و  بیمارستان ها  که  کرد  تأکید  می شود  محسوب  تخلف 

مطب های متخلف تعطیل می شوند.
تعزیرات  اداره کل  نحوه ورود  براتعلی صالحی در مورد 
هزینه  اخذ  قالب  در  بیمارستان ها  تخلف  به  حکومتی 
زمان  در  فاکتور  صدور  یا  پزشکی  تجهیزات  از  استفاده 
حوزه  در  تخلفاتی  بروز  گاه  گفت:  بیماران  ترخیص 
هرماه  اداره  این  دلیل  همین  به  می شود  گزارش  درمان 
معاون  با حضور  نسبی  تعرفه  تعیین  عنوان  تحت  نشستی 
و  تعرفه  و  می کند  برگزار  یاسوج  پزشکی  علوم  درمان 
می شود  دریافت  بیمارستان ها  تعرفه های  بر  مازاد  آنچه 
قرار  موردبررسی  آن  در  که  است  مواردی  از   یکی 

می گیرد.
صالحی تصریح کرد: بی تردید دریافت مازاد بر تعرفه در 
یا  فاکتور  از طریق صدور  یا  زیرمیزی  از  اعم  قالبی  هر 

پرداخت به حساب های دیگران تخلف محسوب می شود.
وی گفت: مواردی بوده که پزشکی دو دستگاه کارتخوان 
داشته یا دو شماره حساب داشتند و دریافتی از بیماران را 
در دو بخش به حساب خود و فرد دیگری که با آنها مرتبط 
بوده انجام داده اند که تمام آنها گران فروشی محسوب شده 

و در تعزیرات حکومتی مورد رسیدگی قرار می گیرد.
صالحی بابیان اینکه تعزیرات حکومتی مصمم و جدی با 
متخلفان حوزه درمان برخورد می کند، یادآور شد: تعیین 
تمام  که  دارد  تخلف  به  بستگی  حوزه  این  در  مجازات 
برای  است  ممکن  گاهی  شده اند  مرتکب  بیمارستان ها 

تعطیلی بیمارستان نیز حکم صادر شود.
بار  دو  بیمارستانی  اگر  افزود:  استان  تعزیرات  مدیرکل 
تذکر داده شود بار سوم موجب تعطیلی موقت بیمارستان 
به سلامتی  که  بهداشتی  تخلفات  مراکز،  این  اگر  می شود 
واحد  تعطیلی  به  شوند  مرتکب  کند  وارد  آسیب  جامعه 

درمانی منجر خواهد شد.

استان خوزستان

آبادان
مدیر کل راه و شهرسازی 

خوزستان در آبادان:
 3۰ هزار واحد مسکونی 

در خوزستان شرایط خوبی 
ندارند

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان گفت: در حال حاضر 
۳۰ هزار واحد مسکونی در خوزستان شرایط خوبی ندارند.

بررسی  جلسه  در  رضایی  رضا  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
حوزه  در  آبادان  شهرستان  به  مربوط  مسائل  جمع بندی 
در  که  فرسوده  بافت  بازآفرینی  و  مهر  مسکن  جاده ها، 
محل سالن اجتماعات فرمانداری ویژه آبادان برگزار شد، 
اظهار کرد: در مورد جاده های شهرستان آبادان دغدغه همه 
به جا و به حق است، مردم در مسیرها شرایط سختی را دنبال 

می کنند و هرماه شاهد بروز حوادث ناگوار هستیم.
وی افزود: پروژه جاده قفاص به طور کامل تعطیل بود اما 
در سه ماه اخیر عملیات اجرایی آنان آغاز شده و اتفاقات 
که  بوده  کاستی هایی  درگذشته  البته  است  رخ داده  خوبی 
وضعیت را به اینجا رسانده است اما اکنون پروژه به طول 
۸ کیلومتر فعال است که در چند روز آینده کار آسفالت 
حدود ۴ کیلومتر آن به اتمام می رسد و مابقی نیز پس از 

پایان پایه ریزی آغاز و انجام می شود.
رضایی با تأکید بر اینکه به کار احداث خطی که در چوئبده 
اضافه می شود نیز سرعت بیشتری می بخشیم، تصریح کرد: 
مالی  منابع  کمبود  با  به طورجدی  حاضر  حال  در  اگرچه 
تمامی  است،  انجام  حال  در  کار  هم  باز  اما  هستیم  مواجه 
تلاش مجموعه راه و شهرسازی انجام وظایف سازمانی است.

در  شد:  یادآور  خوزستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
 ۳ هنوز  مسکونی  واحد  هزار   ۵ از  مهرآبادان  مسکن 
مسائل  که  مانده اند  بلاتکلیف  آن  واحد   ۵۰۰ و  هزار 
در  کرد،  بررسی  و  دنبال  تعاونی ها  طریق  از  باید  را  آنها 
شهرداری  اختیار  در  و  تهیه  را   قیر  تن   ۲۰۰ حاضر  حال 
دلیل  به درازا کشیده شد و  قیر  تهیه  البته کار  قراردادیم، 
سال های  در  اگر  شاید  بود،  قیمت ها  افزایش  هم  آن 
برخورد  مشکلات  این  با  امروز  می شد  انجام  کار   نخستین 

نمی کردیم.
رضایی با تأکید بر تشکیل جلسه با حضور دو معاون برای 
تعیین تکلیف مسکن مهر، گفت: ۳۰ هزار واحد مسکونی 
در مسکن مهر در خوزستان داریم که در شرایط خوبی قرار 
ندارند، از این تعداد  ۲۰ هزار واحد آن مربوط به مسکن  
مهر )نیمه تمام( و ۱۰ هزار واحد آن در شهرهای خوزستان 
حل  را  مشکلاتشان  از  بخشی  قادریم  تنها  که  دارند  قرار 

کنیم، مابقی از عهده ما خارج است.
می دهیم  تشکیل  که  کارگروهی  در  به زودی  افزود:  وی 
در مورد موضوع عدم تعدیل در تفاهم نامه ها که در سایر 
شهرهای خوزستان هم با همین مشکل مشابه مواجه هستند، 
بحث، تبادل نظر و تعیین تکلیف صورت می گیرد. یکی از 
اولویت های ما مسکن مهرآبادان است لذا از شهردار آبادان 
می خواهیم که کار را در مسکن مهر متوقف نکند ما برای 
این بخش اعتباری را پیش بینی کرده ایم که به شکل نقدی 
به شهرداری پرداخت می کنیم، لذا شهرداری پس از اتمام 
اسناد  ارائه  و  مهر  مسکن  مترمربع  هزار   ۱۲ آسفالت  کار 
مربوطه هزینه را دریافت می کند، در مورد باقی هم تعیین 

تکلیف می کنیم.
اینکه  بر  تأکید  با  خوزستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
سازمان منطقه آزاد اروند باید به تعهدات خود عمل کند، 
اظهار کرد: مناطق سده، ذوالفقاری، سلیچ شرقی و غربی، 
در  فرسوده  بافت  موضوع  با  بریم  دهکده  و  کفیشه  فیه، 
این  در  موجود  مشکل  اما  قرارگرفته اند  بازآفرینی  لیست 
که  است  مربوطه  مناقصات  در  شرکت کننده  نبود  زمینه 
اگر برای بار آخر شرکت کننده ای نبود کار را به صورت 

دیگری دنبال می کنیم.

پس از تأیید حکم اعدام قاتل امام جمعه کازرون در دیوان عالی کشور و اخذ استیذان و اجازه اجرای این حکم از سوی رئیس معظم قوه قضائیه، 
اجرای این حکم در دستور کار اجرای احکام کیفری شیراز قرار گرفت. رئیس کل دادگستری استان فارس ضمن اعلام این خبر با بیان اینکه به خاطر 
حسایست های ویژه این پرونده و تحت تأثیر قرارگرفتن احساسات عمومی، رسیدگی به این پرونده در مجموعه قضایی استان به صورت ویژه و در 
وقت فوق العاده در دستورکار قرار گرفت، گفت: سیر قانونی پرونده در کوتاه ترین زمان طی شد. حجت الاسلام و المسلمین سیدکاظم موسوی با اشاره 
به اینکه پرونده مرحله نهایی خود، یعنی اخذ استیذان و مجوز اجرای حکم توسط رئیس معظم قوه قضائیه، را طی کرده است از اجرای حکم قصاص 
محکوم پرونده در آینده ای نزدیک خبر داد و افزود: در حکم صادره از سوی شعبه اول دادگاه کیفری یک استان فارس که به تأیید شعبه 19 دیوان 
عالی کشور رسیده است بر اجرای حکم در محل وقوع جرم یعنی شهرستان کازرون تأکید شده است. نماینده عالی قوه قضائیه در استان فارس با اشاره 
به برخی شایعات مبنی بر مشارکت برخی افراد و جریانات در وقوع این جرم خاطرنشان کرد: در هیچ یک از مراحل رسیدگی به پرونده شهادت امام 
جمعه فقید کازرون ارتباط فرد یا افراد دیگری تحت هر عنوان محرز نگردید. گفتنی است پیش از این خبر قطعیت و تأیید حکم قصاص عامل شهادت 

امام جمعه شهرستان کازرون در دیوان عالی کشور اعلام شده بود.

حکم اعدام قاتل امام جمعه شهرستان کازرون در مرحله اجرا قرار گرفت


